
PROTOKÓŁ Nrll/06 
z II Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 14 grudnia 2006 r. w budynku 
Starostwa Powiatowego w Krośnie ul. Bies:zczadzka 1 
rozpoczętej o godz. 10.00, a zakończonej o godz. 12.10. 

W sesji uczestniczyło 22 radnych wg załączonej listy obecności /zał. Nr 1/. 
Sesję protokołowały: Kazimiera Borek i Danuta Kubit. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu 
Krośnieńskiego Pan Kazimierz Krężałek. 
W sesji nie uczestniczył Radny Pan Antoni Bączek - nieobecność 

nieusprawiedliwiona. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Pan Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
2. Pani Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
3. Naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów Starostwa Powiatowego 

w Krośnie oraz przedstawiciele mediów. 

Przewodniczący Rady powitał uczestników obrad, a następnie przedstawił 
porządek obrad II sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego I zal. Nr 2/ i 
poprosił o wniesienie ewentualnych uwag. 

Starosta Krośnieński wnioskował o rozszerzenie porządku obrad tj. 
wprowadzenie w pkt 7 w ppkt. „f' projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Powiatu Krośnieńskiego na 2006 rok oraz w ppkt. „g" projektu 
uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2006 roku oraz zmianę 
numeracji alfabetycznej kolejnych podpunktów. 

Realizując punkt 2 porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził na 
podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
Następnie poddał pod głosowanie wnioskowane zmiany. 
Rada jednomyślnie głosowała za wprowadzeniem proponowanych zmian w 
porządku obrad/ zał. Nr 3/. 
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Z kolei skierował do radnych zapytanie dotyczące wniesienia uwag do 

protokołu z I Sesji Rady Powiatu. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli go stosunkiem głosów 21 za , przy I 

wstrzymującym się. 

W punkcie 5 - interpelacje i zapytania - radni nie zabierali głosu. 

Informację z działalności Zarządu Powiatu Krośnieńskiego oraz realizacji 

uchwał Rady Powiatu i uchwał Zarządu Powiatu za okres od dnia 28 

listopada do dnia 13 grudnia br. przedstawił Starosta Krośnieński 

I zal. Nr 4/. 
Radni nie wnieśli uwag. 

Realizując punkt 7 lit. „a" Przewodniczący Rady poinformował, że 

podjęcie uchwały o wstąpieniu w miejsce wygaśniętego mandatu radnego 

jest konsekwencją podjętej na poprzedniej sesji uchwały o wygaśnięciu 

mandatu radnego Pana Andrzeja Konieckiego. 

Z kolei radny Pan Wojciech Bularski zaprezentował się i złożył 

ślubowanie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

Rada jednomyślnie głosowała za podjęciem uchwały Nr II/8/06 w sprawie 

wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z 

wygaśnięciem mandatu I zal. Nr 5/. 

Punkt 7 lit. „b" zreferował Przewodniczący Rady. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie 

w sprawie ustalenia liczby członków 

Krośnieńskiego I zal. Nr 6/. 

podjęli uchwałę Nr II/9/06 
komisji Rady Powiatu 

W punkcie 7 lit. „c" Przewodniczący Rady poinformował, że w 

porozumieniu z przewodniczącymi klubów ustalono, że skład Komisji 

Rewizyjnej będzie siedmioosobowy. Następnie prosił przedstawicieli 

klubów o zgłaszanie kandydatur. 
Radny Pan Stanisław Józefczyk Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości oraz z upoważnienia Klubu Radnych Ligi Polskich 

Rodzin zgłosił kandydatury radnych : Teresy Sirko, Lesława Niemczyka, 

Antoniego Bączka oraz Tomasza Sieniawskiego. 
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Przewodniczący Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego Radny Pan Józef 

Turek zgłosił kandydatury radnych: Adolfa Kasprzyka i Edwarda 

Bargieła. 

Przewodniczący Rady - z upoważnienia radnego Pana Edwarda Nowaka 

zgłosił kandydaturę Pana Jana Białasa. 
Ponadto poinformował, że nieobecny na sesji radny Pan Antoni Bączek 

wyraził zgodę na kandydowanie w Komisji Rewizyjnej oraz w Komisji 

Budżetu i Finansów. 
Wytypowani kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

Rada jednomyślnie głosowała za podjęciem uchwały Nr II/I 0/06 w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Krośnieńskiego I zal. Nr 7/. 

W następnym punkcie I 7 lit. „d"/ przystąpiono do ustalenia składów 

osobowych innych komisji. Przewodniczący Rady poinformował, że w 

wyniku uzgodnień Komisja Budżetu i Finansów będzie liczyć siedmiu 

członków, natomiast pozostałe komisje po p1ęcm. Zwrócił się do 

przewodniczących klubów o zgłaszanie kandydatów. 

Radny Pan Stanisław Józefczyk - Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości oraz z upoważnienia Klubu Radnych Ligi Polskich 

Rodzin zgłosił kandydatury radnych : 
- do Komisji Budżetu i Finansów: Antoniego Bączka, Stanisława 

Kenara, Jerzego Kalety i Lesława Niemczyka, 

do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki : Stanisława 

Józefczyka, Stanisława Kenara i Jerzego Kalety, 

do Komisji Zdrowia i Rodziny: Doroty Tomasiewicz, Dariusza 

Sobieraja i Andrzeja Szczurka, 
do Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego : Tadeusza Szymańskiego, Dariusza Sobieraja i 

Stanisława Józefczyka, 
do Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej: 

Tomasza Sieniawskiego, Teresy Sirko i Krzysztofa Zawady, 

do Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu : Jerzego Kalety, Doroty 

Tomasiewicz i Teresy Sirko, 
do Komisji Statutowej : Krzysztofa Zawady, Andrzeja Szczurka i 

Tadeusza Szymańskiego. 
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Przewodniczący Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego Radny Pan Józef 

Turek zgłosił następujące kandydatury: 
- do Komisji Budżetu i Finansów: Adolfa Kasprzyka i Józefa Turka, 

do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki: Teresy Suskiej, 

do Komisji Zdrowia i Rodziny: Teresy Suskiej i Józefa Turka, 

do Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego : Mariana Janika i Wojciecha Bularskiego, 

do Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej: 

Wojciecha Bularskiego. 
do Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu : Mariana Janika i Teresy 

Suskiej, 
do Komisji Statutowej: Edwarda Bargiela i Józefa Turka. 

Przewodniczący Rady w imieniu radnych nie zrzeszonych w klubach 

do Komisji Budżetu i Finasów oraz Komisji Oświaty Kultury, Sportu i 

Turystyki zgłosił kandydaturę radnego Edwarda Nowaka natomiast do 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej kandydaturę 

Jana Białasa. 
Kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały 1 poddał go pod 

głosowanie. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/11/06 w sprawie ustalenia 

składów osobowych Komisji Rady Powiatu Krośnieńskiego I zał. Nr 8/. 

Punkt 7 lit. „e" Skarbnik Powiatu poinformowała, że proponowane zmiany 

polegają na zwiększeniu planu dochodów o kwotę 216.054 zł. Podała, że 

źródłami zwiększenia o kwotę 212.754 zł są : subwencja oświatowa z 

rezerw celowych - 139.890 zł oraz podział subwencji dla jednostek 

samorządu terytorialnego - 72.864 zł. Natomiast kwota 3.300 zł to środki 

na obsługę zadań PFRON I tj. 2,5 % od wykonywanych zadań/. 
Zwiększeniu ulegają też wydatki o tę samą kwotę z przeznaczeniem dla: 

jednostek oświaty i wychowania /na wynagrodzenia i pochodne o kwotę 

72.864 zł oraz na dotacje dla Michalickiego Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Miejscu Piastowym o kwotę 139.890 zł/ i 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie /o kwotę 3.300 zł na wydatki 

związane z realizacja zadań z zakresu rehabilitacji społecznej - zakup 

komputera/. 
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Radny Pan Adolf Kasprzyk zapytał, na co będą przeznaczone środki z 

rezerwy. 
Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że Minister Edukacji Narodowej pozytywnie 

rozpatrzył wniosek powiatu zwiększając część oświatową subwencji 

ogólnej na 2006 rok o kwotę 139.890 zł z przeznaczeniem na likwidację 

szkód w szkołach i placówkach oświatowych wywołanych zdarzeniami 

losowymi. Kwota ta została przeznaczona dla Michalickiego Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Miejscu Piastowym. 
Wyjaśniła również, że kwota 72.864 zł wynika z ogólnego podziału 

rezerwy subwencji oświatowej. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr II/12/06 w sprawie zrman w 

budżecie Powiatu Krośnieńskiego na 2006 rok I zal. Nr 9/. 

Kolejny projekt uchwały omówiła również Skarbnik Powiatu I pkt 7 

lit."f'/. Poinformowała, że zmniejszeniu ulega plan wydatków w dziale -

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział muzea o kwotę 

24.700 zł. Środki te zaplanowane były na udział własny powiatu przy 

realizacji zadań dofinansowanych z budżetu Ministra Kultury lub innych 

instytucji a nie będą one wykorzystane na ten cel do końca bieżącego roku. 

Podkreśliła, że zwiększeniu o tę sarną kwotę ulega plan wydatków w tym 

dziale. Środki te zostaną przeznaczone na bieżącą działalność: Muzeum 

Marii Konopnickiej w żarnowcu w wysokości 12.000 zł i dla Muzeum 

Historycznego - Pałac w Dukli w kwocie 12. 700 zł. 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr II/13/06 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Krośnieńskiego na 2006 rok 

/zał. Nr 10/. 

Wicestarosta Krośnieński Pan Andrzej Guzik zreferował pkt 7 lit. „g". 

Poinformował, że zachodzi konieczność przesunięcia środków pomiędzy 

zadaniami. Następnie szczegółowo omówił proponowane zmiany. 

Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały 

Nr II/14/06 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych w powiecie krośnieńskim w 2006 roku I zał. Nr 11/. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Krośnieńskiego I pkt 7 lit. „h"/ omówił Przewodniczący Rady 

Powiatu. 
Poinformował, że propozycję dotyczącą wynagrodzenia Starosty 

uzgodniono z klubami. Dodał, że wszystkie składniki wynagrodzenia są 

takie same, jakie ustaliła Rada dla Starosty poprzedniej kadencji. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Ponieważ radni nie wnosili uwag Przewodniczący Rady poddał projekt pod 

głosowanie. 

Rada jednomyślnie głosowała za podjęciem uchwały Nr 11/15/06 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Starosty Krośnieńskiego /zał. Nr 12/. 

Kolejny projekt uchwały tj. pkt 7 lit. „i" zreferował z upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Wiceprzewodniczący Pan Stanisław Kenar. 

Poinformował, że w projekcie uchwały, który otrzyinali radni należy 

dokonać poprawek polegających na skreśleniu § 3 i 4 a dotychczasowemu 

§ 5 nadać numerację § 3. Dodał, że zmiany te wprowadzono po 

konsultacjach z Wydziałem Prawnym Podkarpackiego Urzędu 

Wojewódzkiego - czynności z zakresu prawa pracy może wykonywać 

tylko Przewodniczący Rady w okresie kadencji. 

Radni nie wyrazili sprzeciwu. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały po naniesieniu poprawek i 

poddał go pod głosowanie. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr Il/16/06 w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu do dokonywania czynności w sprawach z 

zakresu prawa pracy wobec Starosty Krośnieńskiego I zał. Nr 13/. 

W dalszej części obrad przystąpiono do powołania Sekretarza Powiatu 

Krośnieńskiego I pkt 7. lit. ,j"/. Starosta Krośnieński wnioskował o 

powołanie na Sekretarza Powiatu Panią Zdzisławę Żywiec zatrudnioną na 

stanowisku Naczelnika Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego w 

Starostwie Powiatowym w Krośnie. Podkreślił, że rekomendowana jest 

osobą kompetentną i umiejącą rozwiązywać problemy, a swoje obowiązki 

będzie wykonywać sumiennie. Dodał, że dodatkowy atut to nie 

zwiększanie zatrudnienia. Wyraził opinię, że rekomendowana będzie 

doskonałym łącznikiem pomiędzy Starostą a pracownikami i Wysoką Radą 
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Następnie Pani Zdzisława Żywiec wyraziła zgodę oraz dokonała 

prezentacji własnej osoby. 

Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. 

Rada jednomyślnie opowiedziała się za podjęciem uchwały Nr 11/17 /06 

w sprawie powołania Sekretarza Powiatu Krośnieńskiego/ 7ał. Nr 14/. 

Sekretarz Powiatu otrzymała gratulacje od Starosty Krośnieńskiego i 

Przewodniczącego Rady. 

W związku z tym, że radni me zgłosili interpelacji nie realizowano 

punku 8. 

W punkcie 9 - wolne wnioski i oświadczenia głos zabrał radny Pan 

Stanisław Józefczyk. Poinformował, że na sesji Rady Miejskiej w Dukli 

poruszono sprawę wystąpienia przez Starostwo Powiatowe z wnioskiem 

do Wojewody Podkarpackiego o przekazanie drogi Jaśliska- Lipowiec -

Czeremcha. W uzasadnieniu podano, że w rejonie tym wszystkie drogi są 

drogami wojewódzkimi. Podkreślił, że sprawę tę wspiera nie tylko gmina 

ale również Zarząd Województwa Podkarpackiego. 

Starosta Krośnieński poinformował Radę o statusie prawnym muzeów. 

Powiedział, że na dzisiejszej sesji dla Muzeum Marii Konopnickiej w 

Żarnowcu przydzfolono środki w wysokości 12.000 zł na tzw. 

wyczyszczenie budżetu przed przekazaniem tej jednostki do województwa. 

Dodał, że porozumienie w tej sprawie zostało już przygotowane, ale do 

chwili obecnej nie zostało podpisane. Zwrócił uwagę, że na rok przyszły 

nie zabezpieczono środków dla tej jednostki w budżecie powiatu. Dlatego 

też w przypadku nie podpisania porozumienia zajdzie konieczność 

przemode !owania budżetu. 

Poinformował również, że do chwili obecnej nie rozwiązany jest problem 

prawa własności budynku, w którym ma siedzibę Muzeum Historyczne -

Pałac w Dukli. Rodzina Tarnowskich dochodzi praw własności do tego 

obiektu i prawdopodobnie je uzyska. Podkreślił, że gdyby tak się stało, a 

powiat nie byłby w stanie spełnić wygórowanych oczekiwań właścicieli 

związanych z wydzierżawieniem obiektu dojdzie do likwidacji tej 

jednostki. Zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy w tej sytuacji 

powinien zabiegać o podpisanie porozumienia w sprawie przekazania 

muzeum w żarnowcu pod zarząd województwa. 
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Zaznaczył, że żarnowieckie muzeum jest swego rodzaju „perełką" i w 

przypadku likwidacji muzeum dukielskiego powiat może pozostać bez 

placówki kulturalnej tego typu. 

Radny Pan Edward Nowak wyraził pogląd, że należy dążyć do podpisania 

porozumienia z władzami województwa. Zaakcentował: cyt. ... „ Że ta 

perełka pozostanie na ziemi krośnieńskiej, zmienią się tylko zasady 

finansowania, przez co podniesiona zostanie jej ranga ... ". Podkreślił, że 

dużym zaangażowaniem w sprawie przejęcia muzeum przez Marszałka 

wykazali się radni województwa podkarpackiego poprzedniej kadencji 

Panowie: Stanisław Jucha i Jan Krzanowski. Dodał, że środki przeznaczane 

obecnie na utrzymanie muzeum w Żarnowcu można będzie przeznaczyć 

na finansowanie muzeum w Dukli i chociaż w części sprostać 

wygórowanym żądaniom rodziny Tarnowskich. 

Radny Pan Krzysztof Zawada powiedział, że sprawę ewentualnej 

likwidacji muzeum w Dukli należy przekonsultować z władzami Gminy 

Dukla, ponieważ muzeum to jest wrośnięte w ziemię dukielską. 

Starosta Krośnieński wyjaśnił, że przedstawiając stan faktyczny muzeum 

w Dukli nie chciał aby myślano, że zmierza do likwidacji tej placówki. 

Podkreślił, że chciał jedynie uzyskać potwierdzenie Rady co do podpisania 

porozumienia w sprawie przekazania Muzeum Marii Konopnickiej w 

Żarnowcu. Dodał, że gdyby doszło do likwidacji muzeum dukielskiego 

będzie to konsultowane zarówno z Radąjak i władzami gminy. Stwierdził, 

że głos radnego E. Nowaka ma duże uzasadnienie. 

Dodatkowo poinformował, że wszyscy radni otrzymają mapkę z 

oznakowaniem dróg. 

Radny Pan Adolf Kasprzyk zwrócił się z prośbą o przygotowanie 

informacji na temat zakresu zrealizowanych zadań inwestycyjnych oraz 

wysokości środków finansowych przeznaczonych na utrzymanie dróg 

powiatowych w rozbiciu na poszczególne gminy. 

Radny Pan Józef Turek zapytał, jak przedstawia się przygotowanie do 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. 

Z kolei Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu stanowiska Rady 

Powiatu Krośnieńskiego w 25 rocznicę stanu wojennego a następnie 

otworzył dyskusję. 
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W związku z tym, re nikt z radnych nie zabrał głosu poddał projekt 

stanowiska pod głosowanie. 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko Rady Powiatu Krośnieńskiego w 25 

rocznicę stanu wojennego/ zał. Nr 15/. 

Radny Pan Edward Nowak wnioskował aby w przyszłości podejmowanie 

stanowisk umieszczać w porządku obrad a projekt przesyłać radnym wraz 

z innymi materiałami. Dodał, że radni powinni wziąć udział w 

opracowaniu jego treści. 

Przewodniczący Rady zapewnił radnego, że wniosek będzie realizowany. 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu przedstawił radnym program 

działania w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2006/2007. Poinformował, że odśnieżanie i zwalczanie śliskości dróg 

będzie odbywać się systemem patrolowym w godz. od 3.00-7.00 po czym 

do godz. 8.00 osoby wykonujące te prace złożą meldunki do kierownika 

PZD oraz kierownika ODM w Dukli. Drugi etap odśnieżania będzie 

prowadzony w godz. od 12.00-16.00, natomiast w godz. od 16.00-22.00 

utrzymanie zimowe odbywać się będzie tylko w systemie interwencyjnym. 

W porze nocnej od godz. 22.00 do 3.00 roboty nie będą prowadzone bez 

względu na warunki atmosferyczne. Wyjątek stanowią wypadki losowe 

gdzie przejezdność można będzie uzgadniać telefonicznie. Dodał, że radni 

otrzymają wykaz telefonów kontaktowych, mapki z oznaczeniem dróg 

powiatowych oraz informację o prowadzonych inwestycjach drogowych w 

latach poprzednich. 

Radny Pan Adolf Kasprzyk pozytywnie ocenił zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych prowadzone dotychczas przez Gminę Korczyna w ramach 

zawartego porozumienia. 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu wyjaśnił, re w poprzedniej kadencji 

pisma w tej sprawie wystosowano do wszystkich gmin. Natomiast 

porozumienia zawarto z tymi gminami, które wykazały zainteresowanie. 

Dodał, że w tej sprawie oraz w sprawie partycypacji w kosztach 

inwestycji będą prowadzone rozmowy z samorządami gmin. 
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Radny Pan Józef Turek prosił o informację na temat dalszych prac przy 
likwidacji osuwiska w m. Lubatowa. 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu wyjaśnił, że na spotkaniu w 
Rzeszowie uzyskano zapewnienie, że inwestycja może być prowadzona w 
latach 2007-2008. Zwiększono środki do 2mln i wystąpiono z wnioskiem o 
dofinansowanie. Główny Geolog uważa, że w roku 2007 należy prowadzić 
badania geologiczne, które wykażą, czy degradacja postępuje nadal. 
Podkreślił, że badania geologiczne muszą być przeprowadzone rzetelnie, 
aby wyeliminować niewłaściwe wykorzystanie środków. Nadmienił, że 
koszty związane z opracowaniem projektów nie mogą być pokryte ze 
środków unijnych. Poinformował ponadto, że do 15 stycznia 2007 roku 
powiat musi przedłożyć informację do ministerstwa o podjętych 
działaniach. 

Radny Pan Stanisław Kenar poinformował, że 3 lata temu proponował 
dokonanie odwiertów ale propozycja ta została odrzucona. 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu poinformował, że kopalnictwo 
posiada na szczycie odwiert i zbiornik wodny. Do chwili obecnej nie 
prowadzono z kopalnictwem rozmów o partycypację w kosztach 
likwidacji osuwiska, co powinno być uczynione. 
W roku 2006 na tę inwestycję wydatkowano kwotę 134.000 zł w tym 
23.000zł na badania. Nadmienił, że dodatkowo otrzymane środki 
zwrócono do Urzędu Wojewódzkiego. Zapewnił jednak, że środki te nie 
przepadną i będą do wykorzystania w 2007 roku. 

Radny Pan Edward Bargiel przypomniał, że Gmina Krościenko Wyżne w 
latach poprzednich przeznaczyła znaczne środki na realizację inwestycji na 
drogach powiatowych. Obecnie w fuzie końcowej jest opracowanie 
dokumentacji na przebudowę skrzyżowania. Apelował o przejęcie 
finansowania tej inwestycji przez powiat. 

Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu powiedział, że w dniu jutrzejszym o 
godz. I 0.30 odbędzie się spotkanie, na którym będą poddane analizie 
niezrealizowane zadania. Dodał, że szczegółowej informacji udzieli na 
sesji w dniu 28 grudnia br. 
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Wicestarosta Pan Andrzej Guzik zwrócił się do radnych o zgłaszanie 
swoich kandydatur do rad społecznych zakładów opieki zdrowotnej. 

Następnie głos zabrała Sekretarz Powiatu Pani Zdzisława Żywiec, która 
omówiła zasady wypełniania oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady prosił radnych o składanie fotografii niezbędnych 

do wydania legitymacji radnego. Następnie wszystkim uczestnikom obrad 
złożył życzenia świąteczne. 

W imieniu Zarządu Powiatu życzenia złożył również Starosta Krośnieński. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady II sesji Rady Powiatu o godz.12.10 

Prze.wodnicz~cy~dy 
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